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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miként halad a munka a Vas megyei bölcsődék, óvodák 
érdekében?" 



Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Magyarország Kormánya egyik legfőbb céljának tekinti, hogy segítse a családokat. A 

családvédelmi nemzeti konzultáció eredményei megmutatták, hogy nemzeti egység jött létre a 

család ügyében. A kabinet továbbra is kiemelten támogatja a gyermekvállalást, valamint segíti 

azokat az intézményeket, amelyek hozzájárulnak a gyermekek fejlődéséhez. Nem véletlen, 

hogy idén a különböző családtámogatásokra több mint 2 ezer milliárd forint áll rendelkezésre 

a költségvetésben. Ez a 2010-es összeg kétszerese. Soha ennyi forrás nem volt még 

otthonteremtésre, családi adókedvezményre és gyermekvállalás támogatására. 

 

A gyermekvállalás ösztönzésére Orbán Viktor miniszterelnök februárban egy hétpontos 

családvédelmi akciótervet jelentett be. A migrációs válságra „ez a magyarok válasza és nem a 

bevándorlás”. Ehhez az akciótervhez társul a Magyar Falu Program is. A Kormány ezen 

kezdeményezése hozzájárul ahhoz is, hogy a fiatalok megfelelő életminőséget tudjanak 

biztosítani családjuknak. Az a cél az, hogy Magyarország ismét egy gyarapodó, fiatalodó 

nemzet lehessen. Tudjuk, hogy még sok a teendőnk, de az is látszik, hogy a magyar emberek 

az ellenzékre nem számíthatnak, ezért az eredményeinket meg kell védeni, hiszen ezek 

biztosítják azt, hogy megerősíthessük a magyar családokat. 

 

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

A kormány családokért és a gyermekekért tett munkája Vas megyében is megtapasztalható és 

látható. Számos óvoda újult meg választókerületemben is. Az elmúlt években ugyanis olyan 

döntések születettek, amelyek révén sikerült forrást biztosítani bölcsődék, óvodák felújítására 

vagy fejlesztésére. Több épület megújulása már megtörténhetett, a munka azonban nem áll meg, 

hiszen van még feladat. 

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Fentiek alapján tisztelettel kérdezem: Vas megyében milyen eredményeket sikerült elérni a 

bölcsődék, óvodák tekintetében? Milyen lehetőségek állnak rendelkezésre annak érdekében, 

hogy ezen intézményi feltételeket a jövőben is még szebbé tudjuk tenni a gyermekek 

érdekében? 



  

Várom megtisztelő válaszát! 

 
Budapest, 2019. március 29. 
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